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5 Debat Corona

Debat 12 aug Debat geweest Heel moeizaam Avond te voren kwam Hugo met idee voor verplichte quarantaine ook

voor hen die alleen al in aanraking zijn gekomen met een besmet iemand Overtreding wordt bestraft tot 4 jaar Kamer

steigerde Ook D66 dus geen coalitie Heeft ie terug moeten trekken en meer onderzoek doen Dat loopt op 2 fronten 1

juridisch en 2 sociaal pakket om mensen te ondersteunen thuis

Dat sociaal pakket ter ondersteuning ligt bij ons 10 2e vol mee bezig Erg veel werk verzetl Ligt mooi plan
Minister mee eens en tevreden Geld geen probleem Moet komende week want hang samen met brief aan de Kamer

lessons learned etc

• Debat 19 augustus leek tot kort voor begin breed maar ging uiteindelijk alleen over lonen in de zorg
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6 Brief lessons learned Corona die voor 1 sept naar de Kamer moet

• Twee expert tafels gedaan LZ en kwetsbare groepen En niet slechts toehoren maar VWS vertegenwoordigen
beleidsvoornemens voorleggen etc Nogal veel voorwerk

• De brief Een moeizaam proces Zelf stukken zitten schrijven Samen met

er mee gedaan wordt Voigende week richting mr
• De brief wordt begeleid door een escalatieladder Daarin krijgt de regio voorstellen voor maatregelen mee voor het geval

er lokaal verheffingen zijn Ook een bijzonder proces Meerdere sessies gehad met

knokken om personen met een kwetsbare gezondheid er goed in te krijgen want eindredactie ligt bij DG corona bij JenV

en die hebben geen verstand van zorg is citaat van Hugo In bijlage de escalatieladder Ons stuk nog niet want is nog

work en fight in progress

Steeds weererg opletten wat10 2e

10 {2e Moeten

7 Traject RIVM over kwetsbaarheden

Een aantal lijnen lopen
• Met

differentiatie Ze maken een voorstel Dat hoeft waarschijnlijk niet langs OMT Anders alleen voor stempel
• Er worden allerlei materialen gemaakt om mensen thuis en buiten te helpen maximaal te participeren in het nieuwe

normaal Dit loopt nu mee in een bredere actie uit SGO waarin goed gedrag wordt gestimuleerd SG s

waren zelf even los gegaan tot en met creatieve bureaus Gaat heel snel ^^^is aangehaakt voor onze groepen

voigende week ook MliUiap^ om voor ons materialen te laten maken Gedragsunit RIVM is ook aangehaakt 3 lijnen
communicatie middelen uitingen goede voorbeelden delen en iets bedenken om zichtbaar te maken dat we rekening
houden met elkaar bv polsband zoals bij festivals

• Specifieke QA s met vragen van clienten en patientenorganisaties RIVM bijna klaar Hebben we woensdag besproken
Hun antwoorden moeten we omzetten naar ’communiceerbare antwoorden

• Communicatie breed Is gesprek samen met DCO en club van

• Rol Vilans als vindplaats voor specifieke informatie voor onze doelgroepen e

• Preventief gebruik PBM Gesprekken gehad met RIVM

Van Ark wil een gesprek om lijn te bepalen hierin Is maandag Ik schuif met

gebruik voor verzorgenden van kwetsbare mensen zeker bij lokale verheffingen maar niet voor mensen zelf niet

vanwege medische redenen en ook niet voor angst Andere lijn is hen te helpen via andere middelen Daar wordt met

de gedragsunit ook over nagedacht 2de bullet

gesproken kijken naar advies OMT rond risicogroepen en mogelijkheden voor10 2e 10 2een

10 2e

rijksoverheid nl10 2e

q^JIvoorleuqd
mede nav vragen orgs

r^^^yaan Lijn van RIVM is wel ruimer

en FMS10 2e

S PBM

• Is momenteel geen punt Wist jij overigens dat wij op onze begroting 2 M€ overgemaakt hebben gekregen hiervoor

MelddeBSSleven terloops
MetliDItdlnoo gedeeld hoe we deze voorziening duurzaam zouden kunnen regelen Zie bijgevoegde mail^^^J Wel nog om verder

naar te kijken

buiten verzoek
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14 Overige zaken

• Met Meva 2x gesproken over de bonus voor zorgmedewerkers Belangrijkste punt was dat alle zorg thuis op de nee

tenzij lijst stond Nu op de lja rnits Ook aangedrongen op goede communicatie


